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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ezért is kellett leépíteni a természetvédelmet és a 
környezetvédelmet?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A 24.hu portálon megjelent „Több hektáron kiirtják az erdőt a Dunai Evezős Központ miatt” című
cikk szerint:

„Komoly  pusztítást  végeznek  a  Kemény  Ferenc  Sportlétesítmény-fejlesztési  Program  keretében.
Csepelnél 6,8 hektárnyi erdőt vágnak ki,  a pesti  oldalon 4,5 hektár zöldterületet  dúlnak fel,  és
további  1,2  hektár  parkosított  zöldfelületet,  illetve  ligetes  állományt  tüntetnek  el.  A  beruházás
Natura 2000-es védettség alatt álló területet is érint.

(…)

A versenypályán  a  tervek  szerint  2-3  évente,  7-10 nap alatt  tartják  meg  a  kiemelt  nemzetközi
versenyeket, és évente néhányszor várhatóan hazai, néhány napos viadalokat is rendeznek majd itt.
Ez viszont sokba kerül a városnak: az előzetes vizsgálati dokumentáció szerint ugyanis 2118 méter
hosszúságú vízfelület szükséges a tervezett evezőspályához, amelyet ki is kell szélesíteni, hogy a
pálya nyolc, egyenként 12,5 méter széles versenysávból álljon. A dokumentum szerint negatív hatást
okoz majd

az iszapkotrás miatti élővilág-sérülés, -pusztulás,

az építési/bontási munkák miatt szükséges növényirtás,

a vízparti táj- és településkép változása,

az építési/bontási munkák ideiglenes levegőszennyezése, zaj- és rezgésterhelése.



Pozitív hatásként említik viszont

a kikerülő iszap és szennyezett föld miatti talaj-, talajvíz- és felszíni vízminőség-javulást,

a befolyó csapadék- és kevert szennyvíz-bevezetések megszüntetése miatt szintén vízminőség-javulás
várható,

a terület rendbetétele miatt kedvezőbb lesz a településkép,

az evezős pálya létrejöttét, ami az egészségmegőrzésben is jelentős szerepet kaphat.”

Kérdezem Önt:

1. Megéri ez a mértékű zöldfelület pusztítás a Dunai Evezős Központ kialakításáért? 

2. Lesz-e hasonló nagyságú zöldfelület telepítés a környéken a természetkárosítás kompenzálására? 

Budapest, 2019. február 18.
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